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Verslag bestuursvergadering  31 januari 2024 om 14.30 uur in de Kruisdam 

 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom en Agenda  
 

2. Verslag van de vorige vergadering dd. 17 januari jl.   

• Alma is voorlopig voor 24 uur begonnen. 
Verder accoord 

• Naar aanleiding van:  
Bert geeft de naam van eventuele bestuurskandidaat door aan Jaap. 
                                                                                                                                                                                                              

3. Mededelingen: geen 
 

4. Ingekomen - Mail   
a. Informatie over belasting en jaarverslag van: ter kennis 
b. Mail van Petra Pottjewijd dd. 22-1 over afwezigheid krant en bladen.  

Rob licht toe dat krant en bladen eruit zijn gegaan omdat er nauwelijks gebruik van 
gemaakt werd. 

c. Mail van Jeroen Verheijen over Sinterklaasvideo: ter kennis.  
d. Mail van Desiree Tolsma dd. 25-1 over reserveren van ruimte in De Kruisdam:  

Neemt Bert / Jos op 
e. Diverse financiele overzichten 2023 van Lucy: Bar, Beheer, Cultuur (met en zonder bar), 

Eat&Meet. (Komen later terug) 
f. Van Bart Heller (Liesbeth): Verslag Bestuurlijk overleg 17-01-24 en Concept-agenda voor 

overleg 28-02-24 in Raadhuis: volgende bestuursvergadering bespreken. 
g. Van Bert mbt verklaring Tergooi voor sleutelkluisje: is allemaal geregeld 
h. Nav. haar mail heeft Joost contact met Simone Stevens ter voorbereiding van een artikel 

in G&Elander over de Meent 
 

5. Uitgegaan: 
a. Uitnodiging aan clubs 23-1-24 
b. Bestuursverslag van 3-1 naar aanspreekpersonen clubs 
c. Melding prijsverhoging naar aanspreekpersonen algemeen  
Voor kennisgeving. 
 

6. Vermelding diverse relevante contacten in afgelopen periode of in de planning. 
Resultaten gesprekken nav. wijkbijeenkomst 14-11 jl. 
Niet aan de orde geweest. 
 

7. Vervolg Toekomst Bestuur  
a. Stuk concept functieprofielen. 

- De discussiepunten en mogelijke wijzigingen en aanvullingen worden besproken en 
zullen door Jaap worden ingebracht in de werkgroep 

- Iedereen die nog opmerkingen heeft stuurt ze nog naar Jaap. 
- Besluitvorming over de stukken verloopt van werkgroep -> adviescommissie -> 

bestuur. 
 

8. Subsidiebeschikkingen en Evaluatie beheerder 2023 
a. Evaluatie beheerder 2023: 
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- Aanbiedingsbrief en Evaluatieverslag functioneel beheerder/sociaal verbinder 2023 
dd. 01-02-2024  

- Toekenning beheerder 2023  
- Uitgaven en kosten beheerder 2023 Met enkele toevoegingen zijn de 

aanbiedingsbrief en de evaluatietekst accoord.  
b. Beschikking PRAATHUIS – WELZIJNSONTMOETING  

- Verslag van informatiebijeenkomst en andere contacten  
- Bezwaar Rob & Tamara + info  
- Regeling “Zinvolle Daginvulling” 
- Motivering bezwaarschrift  

c. Beschikking BEHEERDER, voorwaarden en evaluatie / verantwoording 2023  
- Voorwaarden beschikking 2024  

d. Beschikking KRUISDAM algemeen, voorwaarden  
- Voorwaarden 
- Reactie van Lucy  

 
Ten aanzien van alle drie de beschikkingen bestaan formele en inhoudelijke bezwaren.  
Tegen de beschikking praathuis is een formeel bezwaar ingediend en komt er een gesprek 
met  de gemeentelijke projectleider  voordat we onze motivatie insturen. Rob en Jaap 
voeren dit gesprek. 
Tegen de beschikking mbt. de beheerder bestaan bezwaren tegen voorwaarden en taken die 
worden opgelegd. 
Wat betreft de algemene -ongedateerde- subsidie-beschikking zijn bezwaren tegen 
onjuistheden en voorwaarden, die bovendien uit de lucht komen vallen en nooit eerder zijn 
aangegeven. 
In principe wordt ook tegen deze beschikkingen  bezwaar aangetekend. Om  ons en de 
gemeente een hoop werk te besparen zal het bestuur gesprek aangaan met betreffende 
ambtelijk functionaris om tot herziene beschikkingen te komen..  
 
Wat betreft de richtlijnen voor het gebruik en verhuur van ruimten in De Kruisdam: checken 
bij Jos welke er zijn (Bert) 
 

9. Jaarverslag 
Ideeën en afspraken over totstandkoming. (niet behandeld) 
 

 

10. Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Meent Mobiel (niet behandeld) 
b. Voortgang Duurzaam - Gasvrij:  

o Binnenkort is er een gesprek van de regiegroep met de bewonerscommissie. Jaap 
is daarbij. (komt terug) 

o hervatten deelname regiegroep - vertegenwoordiging regiegroep? (niet 
behandeld) (niet behandeld) 

 
B.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  

a. Voortgang contact Rico van Elst over jongerenproblematiek-uitnodiging.  
Dit is ondertussen een urgent probleem. Jongeren mogen binnen als ze zich 
gedragen. Maar dat gebeurt niet. Er zijn weer aantal incidenten geweest.  
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Vrijwilligers (ook bezoekers) worden onheus bejegend. Zij worden er huiverig van 
en/of willen dit niet (meer) meemaken. Het gaat ten koste van onze vrijwilligers.  
Actie is vereist. Aantal opties wordt doorgenomen.  
As. maandag heeft Cees (samen met Marjolein) gesprek met jongerenwerk van 
Versa.: Wat kunnen zij doen? Wat is alternatief. Anders gaan we zelf actie 
ondernemen. Wij willen met hun samen gesprek met jongeren. Dat ze welkom zijn 
als ze zich normaal gedragen zoals ieder in het wijkcentrum. 
In afwachting van dat gesprek zijn ze voorlopig  niet welkom met uitleg: de diverse 
incidenten – we gaan met Versa in gesprek.  
Barvrijwilligers worden geinformeerd. (Cees maakt tekst voor Bert). 
Wordt vervolgd. 

b. Bespreking aanspreekpunten clubs dd. 23-1-24. 
Was goede bijeenkomst,  waarin ook Otger refereerde aan de bezoeken en de 
besproken punten. Rob gaat nu voorstellen doen aan de clubs. Verslag volgt.  
 

C. Uitvoeringsagenda Duurzaamheid en Wonen  
Geen urgente zaken. 
 

D. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
Resterend: 
a. Overzicht nieuwjaarsreceptie en bijdrage uit wijkbudget  
b. Financieel eind-overzicht Transitie. Vraag gordijnen.  
c. Voortgang huurcontract (komt terug) 

 
E. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 

a.  
 

F. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 

a. Verloop inwerken beheerder Alma . Bert heeft veel te bespreken nav het Rode 
Boekje. 

b. Er is gesproken met de dealer van de afwasmachine. Er is in het verleden te weinig 
onderhoud geweest en er is verkeerd gebruik gemaakt van het apparaat. Er wordt 
nu groot onderhoud gedaan en de machine wordt oa. ingesteld op gebruik voor 
vuile pannen, hetgeen oplossing zal geven voor problemen van nu. Voorts stelt 
Bert vd Broek voor om een onderhoudscontract aan te gaan, waardoor regelmatig 
onderhoud en optimaal functioneren gegarandeerd wordt.  
Accoord. 

 
G.   Portefeuilleille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 

a. gesprekken Patrick van Veen & Mirte van Veen. Hebben nog niet kunnen 
plaatsvinden. Wordt voortgezet. 

b. Voortgang communicatie – wijkblad:  
o Bestuur neemt heeft kennisgenomen van diverse stukken uit het verleden die door 

Kas zijn aangereikt. Het roept enkele vragen op waar we later op terugkomen. Het 
gaat om HHreglement (redactiestatuut), bestuursbesluiten, contract Joris vd Poel. 

o Joost gaat zich ism Kas inzetten om tot een plan voor en invulling van een 
redactieteam te komen, dat door bestuur wordt benoemd. Bredere redactie-inzet 
is gewenst.  

o Joost vraagt bij Kas naar resultaten van het onderzoek waarvan we ruwe gegevens 
hebben ontvangen.  
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10. Rondvraag: geen 

 
11. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 

De volgende vergadering staat gepland op (nog een keer) dinsdag 13 februari as. om 14.30 
uur. Toch nog steeds in de Zuidzaal.  De volgende vergaderingen dus voortaan 
dinsdagmiddag. 
 

JN/JD  07-02-2024 

 


